

**TEKS UCAPAN**  
**KOL. PROF. DATO' DR. KAMARUDIN HUSSIN**  
**SEMPENA PENDAFTARAN PELAJAR BARU UNIMAP SIDANG**  
**AKADEMIK 2007/2008 DI DEWAN KOLEJ KEDIAMAN PELAJAR,**  
**KAMPUNG WAI, KUALA PERLIS PADA 1 JULAI 2007.**

Bismillah hirrahman nirrahim

Assalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh dan salam sejahtera.

Mengadap Duli Yang Maha Mulia Tuanku Syed Faizuddin Putra Ibnu Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail, Pemangku Raja Perlis, Tuanku Canselor UniMAP Dan Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Hajjah Lailatul Shahreen Akashah Khalil, Raja Puan Muda Perlis.

Ampun Tuanku, sembah patik mohon diampun,

Terlebih dahulu, patik bagi seluruh warga Kolej Universiti Kejuruteraan Utara Malaysia (UNIMAP) ingin merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga di atas perkenan Duli Tuanku mencemar duli berangkat ke majlis taklimat bersama ibu bapa dan waris pelajar-pelajar baru bersempena dengan majlis pendaftaran pelajar-pelajar baru sidang akademik 2007/2008 pada pagi yang bersejarah ini.

Sesungguhnya kehadiran Tuanku ke majlis ini amat besar ertinya kepada kami dan ia mencatatkan sejarah tersendiri kerana kehadiran Duli Tuanku pada hari ini merupakan tradisi yang dilakukan saban tahun sejak UNIMAP menerima pelajar baru. Kehadiran Tuanku sebagai Canselor UNIMAP di hari pendaftaran para pelajar baru jelas menunjukkan Tuanku amat prihatin kepada perkembangan universiti ini. Patik mewakili warga UNIMAP ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada DYMM Tuanku Syed Faizuddin kerana telah sudi bencemar duli berangkat ke majlis ini .

Ampun Tuanku,

Izinkan patik menyampaikan ucapan kepada barisan tetamu yang hadir.  
Yang berbahagia Prof. Dr. Ali Yeon Md Shakaff, Timbalan Rektor  
UNIMAP (Akademik Dan Pengantarabangsaan )

Yang Berbahagia Prof. Dr. Ali Yeon Md Shakaff, Timbalan Naib Canselor  
(Akademik dan Antarabangsa )

Yang Berbahagia Prof. Madya Dr. Zul Azhar Zahid Jamal Timbalan Naib  
Canselor (Penyelidikan dan Inovasi)

Pegawai-Pegawai Utama Universiti Malaysia Perlis, Dekan-Dekan Dan  
Ketua-Ketua Jabatan

Yang dihormati para ibu bapa dan waris pelajar sekalian dan warga  
UNIMAP sekalian.

Alhamdulillah, bersyukur kita ke hadrat Allah Subbhanahu Wa Taala  
kerana dengan limpah kurnia, rezeki, kasih sayang serta keizinan-Nya  
dapat kita berkumpul pada pagi ini di dalam suasana yang penuh  
keceriaan bersempena dengan majlis pendaftaran pelajar-pelajar baru  
sidang akademik 2007/2008 di Universiti Malaysia Perlis ini.

Terlebih dahulu, saya mewakili pihak pentadbiran universiti ingin  
mengucapkan selamat datang kepada para ibu-bapa dan waris pelajar-  
pelajar baru sidang akademik 2007/2008 ke UNIMAP yang terletak di  
negeri Perlis ini. Untuk makluman semua Perlis yang kecil tetapi indah  
lagi mempersona ini juga dikenali sebagai negeri ilmu.

Dengan penuh keikhlasan, saya juga ingin mengucapkan syabas dan tahniah kepada tuan-tuan dan puan-puan sekalian kerana impian untuk melihat anak-anak menjejakkan kaki ke menara gading telah tercapai dan terzhahir pada hari yang cukup bersejarah ini.

Sebagai Naib Canselor dan juga bapa, saya pasti tuan-tuan dan puan-puan semua pasti tersenyum bangga dengan kejayaan yang telah dikecapi oleh anak-anak masing-masing. Tidak ada peristiwa yang paling indah selain dapat menyaksikan darah daging sendiri melangkah dengan penuh megah dan bangga mendaftar diri di pusat pengajian tinggi dan sekaligus bergelar mahasiswa dan mahasiswi.

Hadirin dan hadirat sekalian,

UNIMAP atau dahulunya yang dikenali sebagai KUKUM telah ditubuhkan sebagai sebuah IPTA yang ke-17 setelah ia diluluskan oleh kabinet pada 25 Julai 2001. Penubuhan UNIMAP bertujuan untuk melahirkan jurutera berkemahiran tinggi bagi memenuhi pelan perindustrian negara selain memberi alternatif kepada pelajar yang cenderung kepada pembelajaran secara praktikal.

Pembelajaran yang dilaksanakan di UNIMAP adalah secara 'lab intensive' atau praktikal bagi menghasilkan jurutera yang berkebolehan dalam merekabentuk, membuat peralatan, menguji dan menyelenggara serta mengaplikasi sebarang konsep teori. Program akademik UNIMAP adalah berasaskan 60% pengajaran dalam bentuk praktikal dan 40% lagi dalam bentuk pengajaran teori.

Justeru, kualiti graduan UNIMAP yang akan dihasilkan kelak, sudah pasti berkualiti tinggi kerana mereka telah dibiasakan sejak tahun pertama pengajian lagi dengan segala peralatan seperti mana yang

terdapat di industri. Maka tidak dapat tidak, keunikan sistem pembelajaran yang dijalankan di universiti ini yang menggunakan sistem 'fachhochshule' dari Jerman bukan sahaja mampu menghasilkan kualiti graduan yang tinggi malah memenuhi keperluan serta pasaran gunatenaga pekerja berkemahiran tinggi di industri.

Hasil dari maklumbalas yang diterima dari pihak industri sendiri mengenai pelajar-pelajar UNIMAP (first batch students) yang telah menjalani latihan praktikal sendiri amat positif. Mereka secara jujur mengatakan pelajar-pelajar UNIMAP amat cemerlang semasa menjalani latihan industri kerana apa jua bentuk tugas yang telah diberikan mampu diselesaikan dengan baik.

Malah, apa yang membanggakan lagi 100% graduan sulong yang bergraduat pada tahun lepas telahpun mendapat pekerjaan di syarikat-syarikat multinasional seperti SILTERRA, AMD, AVAGO, NATIONAL SEMICONDUCTOR dan lain-lain lagi yang terdiri daripada 59 orang pelajar dari pusat pengajian Mikroelektronik dan 48 orang dari pusat pengajian Komputer telahpun mendapat pekerjaan.

Rekod ini masih lagi dipertahankan oleh UniMAP pada tahun ini kerana telahpun ada bakal-bakal graduan yang telah mendapat pekerjaan sebelum konvokesyen yang akan diadakan pada bulan Ogos ini. Misalnya:

<b>PPK</b>	<b>Bil. Graduan Mendapat Pekerjaan</b>	<b>Jumlah Graduan (550 org)</b>	<b>Peratusan Graduan Mendapat Pekerjaan</b>
Mikroelektronik	31	91	34.1%
Komputer & Perhubungan	12	106	11.3%

Mekatronik	14	51	27.5%
Pembuatan	7	62	11.3%
Bahan	12	117	10.3%
Sistem Elektrik	6	123	4.9%

Ini membuktikan bahawa bakal-bakal graduan ini adalah berkualiti serta mampu memenuhi kehendak pasaran kerja.

Hadirin dan hadirat sekalian,

UNIMAP beroperasi dan berlokasi di seluruh negeri Perlis. Ada di bangunan KWSP Kangar iaitu yang menempatkan jabatan cancellori, jabatan pendaftar, makmal serta perpustakaan. Di kubang gajah, arau pula terdapat Jabatan Hal Ehwal Pelajar dan Pusat Teknologi Maklumat Dan Komunikasi.

Di Jejawi pula ditempatkan bangunan pusat-pusat pengajian dan manakala di Kuala Perlis sendiri terdapatnya pusat kejuruteraan UNIMAP, makmal serta kolej-kolej kediaman. Disebabkan ia terdapat di merata-rata tempat di negeri Perlis ini, maka UNIMAP dikenali sebagai 'distributed campus' atau kampus teragih.

Konsep kampus teragih ini mungkin sesuatu yang jarang kita dengar tetapi ia telah lama dipraktikkan di barat seperti di Universiti Cambridge dan Universiti Oxford di England. Ibu bapa tidak perlu khuatir memikirkan masalah pengangkutan anak-anak dari kolej kediaman ke dewan kuliah dan sebagainya dek kerana konsep teragih ini.

Pihak universiti telah menyediakan kemudahan pengangkutan seperti bas dengan sistem berjadual dan ia amat efisien. Bas-bas UNIMAP akan membawa para pelajar ini dari kolej kediaman mereka ke pusat pengajian, ke dewan kuliah atau pun ke perpustakaan mengikut zon dan jadual yang telah disediakan.

Di kolej-kolej kediaman sendiri, para pelajar telah dibekalkan dengan kemudahan internet bagi memudahkan lagi proses pembelajaran mereka apabila diberi tugas oleh para pensyarah. Jumlah masa untuk melayari internet juga tiada had. Mereka boleh melayari internet, memuat turun nota-nota kuliah serta tugas dan berhubung terus dengan pensyarah melalui portal khas yang telah disediakan.

Selain daripada itu, setiap pelajar UNIMAP akan dipecahkan kepada beberapa kumpulan pelajar dan mereka akan dipantau serta diawasi prestasi akademik dan sahsiah diri bermula dari tahun pertama pengajian sehingga tahun akhir pengajian oleh kakitangan akademik UNIMAP yang terlatih. Kakitangan yang terlatih ini dikenali sebagai mentor. Para pelajar akan berada di dalam kumpulan yang sama dengan seorang mentor yang sama juga sehingga lah tamat pengajian mereka di universiti ini.

Melalui kaedah rakan pendamping siswa atau RPS ini para pelajar boleh berbincang, bertanya serta meluahkan segala masalah yang berkaitan pembelajaran mahupun peribadi dan mentor akan cuba memberi nasihat dan tunjuk ajar dalam menyelesaikan setiap masalah yang dihadapi oleh para mentee atau pelajar tadi.

Perlaksanaan sistem ini secara tidak langsung dapat merapatkan hubungan silaturrahim dan kekeluargaan antara pelajar dengan pelajar dan antara pelajar dengan kakitangan UNIMAP sendiri. Warga kerja

UNIMAP bukan sahaja proaktif tetapi ikhlas, telus, cepat, tepat dan sentiasa bekerja di dalam satu pasukan serta saling tolong-menolong antara satu sama lain.

Saya amat percaya berbincang, berfikir dan bantu-membantu serta tolong-menolong antara satu sama lain di dalam satu kumpulan adalah kaedah yang terbaik dalam menangani sebarang masalah kerana perkembangan diri mereka akan sentiasa diambil berat oleh ahli-ahli lain di dalam kumpulan tersebut dan ia sekaligus berfungsi sebagai kumpulan pendesak yang bersifat positif dan proaktif.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Misi UNIMAP yang misi iaitu melahirkan modal insan kamil yang menyumbang kepada pembangunandan daya saing industri negara bukan sekadar mahu melahirkan graduan yang cemerlang di dalam akademik sahaja bahkan UNIMAP mahu melahirkan graduan yang bersepadu iaitu mereka yang cemerlang dari segi pencapaian akademik dan mempunyai personaliti unggul, berketrampilan, mempunyai akar umbi serta jatidiri bangsa Malaysia yang mantap, berdisplin dan menjadi contoh dan 'role' model kepada keluarga, masyarakat dan negara. Ini sejajar dengan pengisian oleh kementerian pengajian tinggi menjurus kepada keperluan pembangunan RMK-9 dalam sistem pengajian di peringkat universiti.

Akhir kata, marilah kita semua sama-sama mendoakan kejayaan para pelajar ini dalam melayari kehidupan sebagai mahasiswa dan mahasiswi. Tanpa doa dan berkat ikhlas dari ibu bapa dan para pendidik, saya percaya sukar buat para pelajar ini untuk mencapai kejayaan yang diimpikan.

Saya bagi pihak universiti ingin memohon maaf kepada semua ibu bapa dan waris jika terdapat sebarang kesulitan sepanjang tempoh pendaftaran para pelajar pada hari ini. Terima kasih diucapkan sekali lagi kepada para ibu bapa dan waris pelajar kerana telah sudi meluangkan sedikit masa untuk berada di hari yang cukup bermakna buat kita semua ini.

Ampun Tuanku,

Sekian sahaja ucapan patik. Akhir kata, patik sekali lagi dan seluruh warga UniMAP ingin merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga kepada ke bawah Duli Tuanku berdua kerana sudi bercemar Duli berangkat ke majlis pada pagi ini. Patik sudahi dengan Wabillahi Taufik Walhidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi Taala Wabarakatuh.